
Styrelsens	  yttrande	  på	  Johan	  Wedlins	  motion	  ”Att	  starta	  ett	  klubbgemensamt	  projekt	  att	  se	  över	  
föreningens	  organisation	  för	  att	  skapa	  ”Ett	  SAIK”.”	  

	  

Styrelsen	  delar	  motionärens	  synpunkter	  att	  det	  finns	  flera	  saker	  som	  vi	  inom	  de	  olika	  
sektionerna	  kan	  samverka	  mer	  om.	  Ett	  utökat	  samarbete	  skulle	  stärka	  oss	  både	  internt	  och	  
externt.	  Styrelsen	  är	  helt	  enig	  om	  att	  vi	  skall	  behålla	  SAIK	  som	  en	  förening.	  	  
Vi	  anser	  att	  det	  inte	  skulle	  vara	  en	  fördel	  att	  göra	  en	  ny	  organisationsstruktur	  med	  egna	  
föreningar	  och	  en	  huvudförening.	  

	  

Styrelsens	  föreslag	  till	  beslut:	  

• att	  årsmötet	  tillstyrker	  Förslag	  1	  och	  ger	  styrelsen	  i	  uppdrag	  att	  starta	  en	  arbetsgrupp	  
med	  representanter	  för	  styrelse	  och	  alla	  sektioner	  för	  att	  se	  över	  hur	  föreningens	  
organisation	  kan	  förbättras	  för	  att	  öka	  den	  interna	  samverkan	  och	  skapa	  ”Ett	  SAIK”	  

	  

• Att	  årsmötet	  avslår	  förslag	  2	  om	  en	  ny	  organisatonsstruktur	  typ	  Alliansförening.	  
	  

	  

Sävedalen	  	  

	  

För	  styrelsen	  	  

Eva	  Carlsson	  

	  

	  

	  


